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بر فرض با فشار انسان این روسری را یک قدری جلو بیاورد. این که عفاف و حجاب نیست. با بگیر و ببند حداکثر ممکن است

ظاهر حفظ شود.

آیت االله عبداالله جوادی آملی، از مراجع تقلید شیعیان؛ 

حساب توییتری آیت االله عبداالله جوادی آملی، از مراجع تقلید شیعیان بخشی از اظهارات او در سال جلسه درس خارج فقه روز
چهارم آذرماه سال ۱۳۹۶ در خصوص حجاب را بازنشر کرده است.

به گزارش اسپادانا خبر، در این مطلب آمده است:

«گاهی نامه مینویسند که شما چرا ساکت هستید، درباره حجاب و عفاف حرفی نمیزنید، بر فرض با فشار انسان این روسری
را یک قدری جلو بیاورد، این که عفاف و حجاب نیست! این، آن فساد را جلوگیری نمیکند! ازدواج است که جلوگیری میکند.

با بگیر و ببند، حداکثر ممکن است ظاهر حفظ شود. این آشفته بازار بودنِ مساله حجاب و عفاف با فشار سرنیزه حل
نمیشود، از راه دیگری فساد را توسعه میدهند. عمده همین است آن که ما را آفرید، صلاح و فلاح ما را در همین دانست که

مساله ازدواج را اهمیت بدهید و دیر ازدواج نکنید و توقع بیجا نداشته باشید.»

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] حوزه علمیه

 

 

Page 1 of 1

https://www.espadanakhabar.ir/tags/%D8%AD%D8%AC%D8%A7%D8%A8

